
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr XXX/2020 

XXX Sesja w dniu 19 maja 2020  
Obrady rozpoczęto 19 maja 2020 o godz. 07:30, a zakończono o godz. 12:10 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Tomasz Chudzicki 
2. Katarzyna Erenc-Szpek 
3. Henryk Janus 
4. Roman Kinach  
5. Longina Maria Kolanowska 
6. Sebastian Mirosław Kupidura 
7. Hubert Kuszak 
8. Maciej Adam Kutka 
9. Jarosław Łatka 
10. Adam Nadolny 
11. Krzysztof Nikodem 
12. Bartosz Perlicjan 
13. Paweł Wojciechowski 
14. Ewa Teresa Wysocka 
15. Łukasz Andrzej Zaranek 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Po wyjaśnieniu kwestii organizacyjnych, prawnych i technicznych Z Radnymi, Pan Przewodniczący 
przeszedł do procedowania kolejnych punktów porządku obrad. 
Pan Przewodniczący Łukasz Zaranek przywitał wszystkich uczestniczących w sesji: Burmistrza, 
Sekretarza, Kierowników, obsługę techniczną oraz Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie. Przewodniczący 
na podstawie stwierdzenia quorum, określił że Rada jest włada do podejmowania uchwał i wydawania 
opinii. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
Co do treści porządku obrad uwagi swoje wniósł pan radny Paweł Wojciechowski, Maciej Kutka i radny 
Henryk Janus, którzy powiedzieli, że porządek jest niezgody z Regulaminem a dokładniej z paragrafem 15 
pkt ppkt 6. 

Pan Przewodniczący wskazał, że porządek obrad został przesłany we wniosku przez pana Burmistrza i 
poprosił, aby pan Szuberski wypowiedział się, czy punkt wolne glosy i wnioski zostaną wprowadzone do 
porządku? 



Burmistrz Roman Szuberski poinformował, że porządek zostaje bez zmian. 

Radny Wojciechowski i Janus stwierdzili, że jest to pogwałcenie Regulaminu i przekazał kilka swoich 
kolejnych uwag dotyczących zaproszenia na sesję i jego porządku. 

Po wysłuchaniu tych spostrzeżeń, Pan Przewodniczący wskazał, iż pan Wojciechowski może zgłosić te 
nieprawidłowości do odpowiedniego organu. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Adam Kutka 
BRAK GŁOSU (1) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki 
 
3. Przyjęcie uchwał w sprawie: 
 
a) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Rogoźno w 2020 roku oraz określenie sezonu kąpielowego, 

Pan radny Paweł Wojciechowski poprosił o odpowiedź na pytanie dlaczego termin sezonu kąpielowego 
wyznaczony został na 1 lipca i czy były uwagi do ogłoszonych konsultacji społecznych? 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że zmiana terminu  jest spowodowana obecną sytuacją COVID-19 oraz 
oszczędnościami, natomiast uwag żadnych nie zgłoszono. 

Radny Janus wskazał wątpliwości co do ilości osób przebywających na kąpielisku i określonych godzin na 
przebywanie tam. 

Pan Szuberski odpowiedział, że ograniczenie ilości osób dotyczy momentu gdy osoby te będą przebywały 
w wodzie, a co do godzin to zostaną one określone w umowie, która będzie zawarta z ratownikami i w 
komunikatach dla mieszkańców. 
 
Głosowano w sprawie: 
wykazu kąpielisk na terenie Gminy Rogoźno w 2020 roku oraz określenie sezonu kąpielowego,.  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Henryk Janus 
 
b) wyrażenia zgody na darowiznę gminnych działek gruntu nr: 2359/1 i 1790 - obręb Rogoźno na rzecz 
Rogozińskiego Centrum Kultury w Rogoźnie, 
 

W tym punkcie Radni mieli obiekcje co do podjęcia tej uchwały, ponieważ określili, że uchwała może 
zostać przyjęta po uzyskaniu opinii z Banku Gospodarstwa Krajowego, w takim wypadku radny 
Wojciechowski zaproponował wycofanie tej uchwały z porządku obrad. 

Pan kierownik Roman Piątkowski wskazał, że rozpoczęcie procedury tej uchwały nie przeszkadza w jej 
przyjęciu, a wręcz przeciwnie utrudni podjęcie dalszych czynności. 

Radny Janus poparł wniosek pana radnego Wojciechowskiego o podjęciu tej uchwały dopiero po 
uzyskaniu opinii z BGK, a pan Kupidura dodał, że uchwała jest bardzo zasadna jednak wyraził swoja 
wątpliwość, która dotyczyła zmiany podmiotu. 

Pan Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Janusa o wykreślenie z porządku obrad uchwały z ppkt 3b i przeniesienie na kolejne posiedzenie 
RM.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Nadolnego o zamknięcie dyskusji i przystąpienie do głosowania uchwały.  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
PRZECIW (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na darowiznę gminnych działek gruntu nr: 2359/1 i 1790 - obręb Rogoźno na rzecz 
Rogozińskiego Centrum Kultury w Rogoźnie,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
PRZECIW (1) 
Henryk Janus 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Adam Kutka 
BRAK GŁOSU (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 
 
c) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020. 

Po przedstawieniu projektu uchwały, wątpliwości i zapytanie do projektu złożył pan radny Paweł 
Wojciechowski, który zapytał, o załącznik nr 4 i 5, które w budżecie są o innej numeracji? Pani skarbnik 
poinformowała, że jest to właściwa numeracja.  

Radny poruszył następnie sprawę zmian wprowadzonych do  budżetu uchwałą z dnia 29 kwietnia 2020 
roku poddając pod wątpliwość przyjęcie tej uchwały, ponieważ Radni z klubu większościowego wnieśli 
wniosek wg załącznika nr 3 i w poz 16 jest tam kwota 380 tys zł na oświetlenie – i błąd polega na tym, że 
nie zostały dokonane zmiany w dziale 921 – reasumując radny podkreślił, że podejmując dwie uchwały o 
zabytkach nie miały one pokrycia w budżecie. 

Radny Maciej Kutka powiedział, że radni na sesji głosowali załącznik, ale w nim nie było mowy o 
kościołach. 

Pan Janus dodał, że był błąd we wniosku dotyczący podziału budżetu. 



Pani Skarbnik powiedziała, że dysponuje projektem uchwały z sesji z 29 kwietnia i wszystkimi zmianami 
wprowadzonymi na tamtej sesji i w pozycji 5 gdzie była rozbudowa monitoringu było na sesji wyraźnie 
zaznaczone przez pana Przewodniczącego, że 20 tys będzie przeznaczone na zabytki. 

Pan Wojciechowski nie zgodził się z wyjaśnieniem pani Skarbnik, ponieważ zadania z działu 921 nie są 
zadaniami majątkowymi nie było w takim razie możliwości wprowadzenia ich do załącznika nr 3. 

Pan radny Kupidura przedstawił, że w załączniku nr 5 do uchwały faktycznie jest zdjęcie kwoty 40 tys zł, z 
przebudowy monitoringu wizyjnego, i zostało 20 tys na zakup respiratora dla SP ZOZ i nigdzie więcej nie 
wynik, że kolejne 20 tys zł zostało przekazane na zabytki. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Nadolnego o zakończenie dyskusji i przejście do głosowania nad uchwałą.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
PRZECIW (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
BRAK GŁOSU (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 

Pan Przewodniczący Łukasz Zaranek przekazał prowadzenie obrad wiceprzewodniczącemu Jarosławowi 
Łatce. 

Pan Łatka zarządził głosowanie dotyczące poniższej uchwały: 
 
d) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego - Pl. Karola Marcinkowskiego 9/4 w Rogoźnie, w 
trybie bezprzetargowym 
 
Głosowano w sprawie: 



wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego - Pl. Karola Marcinkowskiego 9/4 w Rogoźnie, w trybie 
bezprzetargowym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Hubert Kuszak 
 
4. Zakończenie. 
Obrady sesji zakończył Pan wiceprzewodniczący Jarosław Łatka, trzykrotnym uderzeniem Laską 
Przewodniczącego. 

Przygotował(a): Anna Mazur 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
 
Link do nagrania: 
http://esesja.tv/transmisja/7015/sesja-rady-w-dniu-wtorek-19-maja-2020-cz-1.htm 


